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Dorpsraad Neerijse 

 
 

Verslag: vergadering 26 januari 2010 
 

 

Aandachtspunten: 
 punt 5 van dit verslag: Het inrichten van een dorpsfeest in mei 2010    

 punt 6 van dit verslag: Vragen aan de gemeente Huldenberg.  

Agenda: 
De tweede AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op DINSDAG 26 januari 2010 om 20.00u in de 
gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 
 
1/ Verslag AV 15/12/2009 
2/ Nieuwe leden 
3/ Evaluatie Kerkeveld 
4/ Website 
5/ Actie Dorpsraad 
6/ Vragen aan Huldenberg 
7/ Varia 

Aanwezig: 
Lut  Vanachter,  Patrick  Platton  (voorzitter),  Guido  Wyseure  (secretaris),  Jean‐Pierre  De  Groodt,  Carina 
Vercammer,  Katy  Van  Londen,  Peter  De  Groodt,  Kris  Saerens,  Lieva  Rosseel,  Peter  Singulé,  Annemie  Van 
Hooreweghe, Wim Vanderlinden, Nicky Claes, Annemie Luyckx, Marie‐Thérèse Claes en Lieve Claes. 
 
Op deze vergadering  laat Geert  Lissens als vertegenwoordiger van de Ouderraad  zich vervangen door Peter 
Hellemans. 

Verontschuldigd: 
Dirk Aerts (Penningmeester), Koen Derom, Geert Lissens en Geert Magerman 
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1/ Goedkeuring verslag 15 december 2009 
Het verslag wordt zonder bemerkingen goedgekeurd.  

2/Verkiezing nieuwe AV leden (lijst in annex) 
Met  eensgezindheid  worden  volgende  nieuwe  leden  van  de  Dorpsraad  aanvaard:  Nicky  Claes,  Wim 
Vanderlinden en Annemie Luyckx.  

3/ Evaluatie Kerkeveld 
De mars rond het Kerkeveld wordt als een geslaagde demonstratie erkend door de dorpsraad. Peter Singulé 
heeft  de  mars  toegelicht.  Volgens  eigen  tellingen  waren  er  260‐300  deelnemers  met  een  zeer  ruime 
belangstelling door de pers  (VRT, ROBtv en kranten). De blogsite http://kerkeveld.wordpress.com/ bevat de 
persberichten en de foto's van de mars. Ondertussen is het beroep door de gemeente, de buurt‐bewoners en 
Milieusteunpunt ontvankelijk verklaard. De Dorpsraad feliciteert Peter met de prima organisatie. 
 
Zeer  opvallend  was  de  steun  vanuit  Leefdaal,  die  aanwezig  waren  met  een  omvangrijke  delegatie  en 
spandoeken. 
 
Guido Wyseure  licht het belang toe van een vzw zoals het Milieusteunpunt  in dergelijke dossiers. Een ad‐hoc 
vereniging zoals het Kerkeveld comité kan geen beroep aan tekenen. Een vzw dient minstens 5 jaar te bestaan 
en ook haar statuten dienen duidelijk het objectief te hebben om milieu aspecten op het grondgebied van de 
gemeente Huldenberg te verdedigen. Bij een openbaar onderzoek kan iedereen een bezwaar en/of opmerking 
indienen.  Voor  de  ontvankelijkheid  van  een  beroep  zijn  er  veel  strengere  voorwaarden.  Daarenboven 
garandeert het Milieusteunpunt continuïteit, ervaring en competentie in diverse dossiers zoals in het verleden: 
Zoning  Wavre‐Nord,  Hart  voor  Huldenberg  (vliegtuiglawaai)  en  Ontginni  (Leemgroeve  in  Huldenberg)  en 
waakzaamheid rond de asbest‐problematiek en de beton centrale voor Wolfshaegen‐Neerijse.  
  

4/Website 
Een  blog werd  gestart met  het web‐adres:  http://www.bloggen.be/dorp_neerijse/    Bijdragen  zijn 
welkom  en  zullen  door  de  secretaris  op  de  blog  geplaatst worden. De  blog  bevat  ook  links  naar 
interessante sites. 

5/Acties van de Dorpsraad  
De voorzitter heeft contact opgenomen rond het tweejaarlijkse Neerijse‐kermis. Er blijken op dit ogenblik geen 
plannen te bestaan om deze traditie terug in ere te herstellen. Vroeger had men op de eerste zondag van mei 
een kermis in Neerijse. De suggestie werd gemaakt om een "halve kermis" in te richten. Na wat discussie blijkt 
dat de 2de mei de mogelijke datum zou kunnen zijn. Data zoals 9 en 16 mei zijn niet geschikt ( Moederdag, OLH 
Hemelvaart…).  Er  wordt  beslist  een  "petit  comité"  op  te  richten.  Volgende  vrijwilligers  is  zijn  bereid  een 
bijdrage te leveren: Jean‐Pierre, Katy, Guido, Nicky, Peter S, Peter DG, Wim, Lieva, Kris en Patrick.  

6/ Vragen aan Huldenberg 
De dorpsraad wenst aan het gemeentebestuur enkele vragen te stellen: 
a) het pad van de Donkerstraat naar school is tijdens de winter zeer donker. Verlichting zou welkom zijn. 
b) fietsrekken  in de Beekstraat beneden de kerk aan de trappen en aan het bushok zouden welkom zijn. Een 
aantal school‐kinderen stallen hun fiets beneden aan de trappen van de kerk in de Beekstraat. 
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c)  de  weide  van  de  school  alsook  de  school  hebben  last  van  vandalisme.  Hiermee  wordt  best  rekening 
gehouden  indien er verlichting geplaatst zou worden. De verlichting  ( zie a) zou ook het vandalisme kunnen 
verminderen. 
d) voor  fietsers zijn er een aantal gevaarlijke punten, die aandacht verdienen. De overgang van het  fietspad 
vanuit Wolfshaegen/Sint Agatha Rode  ter hoogte  van de  ingang  van  Ter Meeren naar het  voetpad  richting 
Neerijse is niet aangeduid en gevaarlijk. Het Ijsepad van Kamstraat naar Beekstraat sluit niet goed aan naar de 
Prinsendreef. 
e) de Vrije basis  school betreurt het  afschaffen  van de 100  Euro/kind  voor de  sneeuwklassen ondanks  een 
meerjarige  verbintenis.  VBS  is  een  echte  dorpschool  met  de  grote  meerderheid  van  de  kinderen  lokaal 
verankerd. De kleine minderheid van kinderen die niet te Neerijse wonen zijn dikwijls via co‐ouderschap toch 
verbonden met Neerijse.   

7/ Varia 
 
De  zaal  is bezet op 14  september & 7 december. Alternatieven  zijn 21  september & 14 december 2010 en 
worden nagevraagd door de voorzitter.  
 
Er  wordt  het  voorbeeld  aangehaald  van  Gistel  waar  een  vereniging  van  dorpsbewoners  gezamenlijk 
geïnvesteerd hebben in groene wind‐energie. 

8/ Datum en agenda volgende AV 
 

Volgende vergadering is gepland op 4 mei 2010 om 20 in de zaal de Wijngaerd, te Neerijse. 
 
 
 
 
 
 
Verslag    Secretaris             Voorzitter 
    Guido Wyseure           Patrick Platton  
 
 
Verslag goedgekeurd door AV op 4 mei 2010. 


